
Leží v jasliach, ale drží v rukách celý svet. 
      Sv. Augustín

V dieťati Ježišovi sa dal Boh vidieť taký, aký

naozaj je, pokorný a plný lásky. Vložil sa do

našich rúk, aby sa ho nikto nemusel báť.

V Betleheme sa nám priblížil tak, že to už

viac ani nešlo. Betlehemské dieťa nás učí

objavovať Božiu prítomnosť a krásu v tej

najobyčajnejšej každodennosti.

Požehnané vianočné sviatky Vám želá

duchovný otec Daniel Vachan


